
25-2-2024 

Aan het college van B&W 

Betreft: schriftelijke vragen m.b.t. professionals werkzaam in de Jeugdzorg/-bescherming in de 
gemeente Gouda 

Geacht college van B&W, 
 
Artikel 39 vragen inzake jeugdbescherming 

Citaat uit het verslag van de extra beeldvormende vergadering van de commissie Samenleving:  

‘Afgelopen periode heeft de commissie Samenleving van de Goudse Gemeenteraad gesproken over 
de situatie rondom jeugdbescherming. Dat er zorgen zijn over de jeugdbescherming is niet alleen in 
Gouda, ook landelijk wordt de noodklok meerdere malen geluid en de IGJ geeft aan niet meer te 
kunnen handhaven, omdat de randvoorwaarden voor het uitvoeren van het werk niet ingevuld 
kunnen worden.  

Als commissie Samenleving zien we enerzijds de noodkreten vanuit de inwoners die te maken krijgen 
met jeugdbescherming, en anderzijds ervaren we weinig grip op onze rol als gemeenteraad in dit 
dossier. Daartoe hebben we 22 januari 2024 een extra beeldvormende vergadering belegd om 
geïnformeerd te worden over de mogelijkheden die er wél zijn om met name de controlerende rol 
van de Raad invulling te geven’.  

Uit deze beeldvormende vergadering zijn punten aangereikt aan het college, waar het CDA achter 
staat. 

Alleen de CDA fractie heeft van het begin af aan in deze commissie vergaderingen het punt genoemd 
hoe voorkomen we dat ‘de medewerkers van de organisaties bedreigd worden, gaan vertrekken’? 

Vragen: 

1. Welke bescherming hebben de professionals werkzaam in de jeugdzorg/-bescherming van 
Gouda? 

2. Als zorg ervaringsdeskundige weet ik dat de professionals bewust voor het vak kiezen, 
wetende dat je er niet rijk van wordt.  
Hoe houden we de professionals in de zorg?  
Schaarste maakt het jeugdzorg/-bescherming probleem alleen maar groter! 

In afwachting van uw antwoord, met vriendelijke groet, 

 
Margreeth van Dijk, raadslid CDA   
 


